

Public education  
Discover a world of opportunities

နိုက်ဂိုက်တဖန်-မလိတင်လာဟံ

တင်ဆိကမိတ်ထီတဖန်ဘုဉ်သးနိုက်ဂိုက်ဖျာတင်လိက်ကွ

တင်ကွင်လာဒီးတင်ဖုအတင်လိက်ကွ

တင်မလိနိုက်ဂိုက်တဖန်ဒီးတင်မလိနိုက်ခိတင်မလိမဟူးမလိမဟူးတင်အဂုဒိတ်ကတင်လိ.

ထီးဘုဉ်ဖျာကမိ

ဂိုက်ဒူးတင်ထီးဘုဉ်လိက်သးဖျာကမိဆုတကဒီးတကအဆိတ်လါအတဆိတ်ဒီးတင်လိတင်ဆုဟိတ်ခိတ်အလိအဆိတ်ပျဲဘုဉ်လိက်နုတ်တက့. ဝဲမဟူးလိတင်လာဟိတ်ခိတ်အလိ. စးထီတကဒီးအသိတဘျီတက့.

ဒိတ်မိတ်နိတ်

ဂိုက်ဒူးဒီးရဲလိမလိဘုဉ်လိက်တင်အဖျာဆဲးဖိတဖန်နုတ်တက့.

ပျဲနမိကကလိက်ကွဒီးတင်အကိတ်လိတ်တဖန်နုတ်တက့.  
ဝဲအကဲအဆိတ်ကတိတ်နသံကွတ်တဖန်သံကွတ်တဖန်သုလိ.  
အဒိနုတ်-တင်အကိတ်လိတ်ဝဲလိတ်တလိတ်နုတ်အထိကတင်လိ.  
ပကကွတ်မဟူးမတလိတ်တင်သုတ်ထီတင်အထိကတင်သုလိဒီးမဟူးနုတ်ကထီတင်  
တင်အကွတ်အဂီဒီးတင်အကိတ်လိတ်တဖန်အံသုခါ.

အိတ်လဲးထြိနဲးတင်လိက်ကွတဖန်

ဟ်ယုတ်တင်လိက်ကွလါအလိသုတ်ဟိသးဝးဒီးလိပျဲလိမဟူးတဖန်. ထးပလဲးတင်လိက်ကွတဖန်. တင်ဖြဲလိက်အသးလါလိပျဲယဲအဖိခိတ်တဖန်ဒီးတင်လိက်ခိတ်လိက်ကွအတင်လိက်ကွတဖန်နုတ်လိ. ဂဲလိက်ကွခိတ်ပျဲထုတ်တင်လိသုတ်ဟိသးဝးလိပျဲလိမဟူးအတင်လိက်ကွတဖန်ယုတ်ဒီးနမိဒီးသံကွတ်တင်သံကွတ်တဖန်-လါတင်ကတလိတ်ဆုညါတပတိတ်အဂီနကလိတ်ဘုဉ်ဆုပျဲဖျာလိက်.

လိက်ကွတင်လိက်ကွဒ်သိးဝဲမဟူးတဲဝဲဒင်  
ဂုဝဲဒင်လါတင်သုဝဲဒင်တင်လိက်, နိုက်ဂိုက်တဖန်ဒီးတင်ထီတင်ဒူးနုတ်လိ.  
အဒိနုတ်ဝဲဒင်သုလါ  
ဝဲမဟူးတဲဝဲဒင်လါဖုသဘျီ  
ဒီးဝဲမဟူးတဲဝဲဒင်လါဆုနုတ်နီလါလိဒီး  
ဝဲမဟူးတဲဝဲဒင်လါယုတ်ထီတင်နသးဖးထီတင်

တင်လိက်ကွအကလုတ်ကလုတ်လါစးခိတ်ထီအလိ

ဝဲနဂဲလိက်ကွတင်လိက်ကွလါစးခိတ်ထီအလိတဖန်ဒီးသုဝဲဒင်လွင်ဘီကွီအခါ. တင်လွင်နုတ်အလိတ်လါအဆိတ်ဒီးအမဲတ်သုတ်ယုကဟ်သးလိက်အသးဒီးနိတ်ဂိုက်တကပတမံစးထီတတုဒီး, မလိနမိလါအကမနိတ်ယာနိုက်ဂိုက်အံအိတ်ထဲလိတ်လါအတလိတ်ဂိုတ်ဝဲဒင်တင်အဖိဖိတဖန်နုတ်လိ. အဒိနုတ်-တင်နုတ်ယသုတ်ညါလါအမဟူးလွင်မဟူးလါထီတင်ဝဲဒင်ခဲဒီးခဲအယိတ်ဂိုက်သိတ်နကလုတ်ဒိတ်ခိတ်ဝဲနသုးနသးလါတင်လိက်ဟိတဖန်ဝဲနဂဲလိက်ကွအဘုဉ်အတိတ်နုတ်တက့.

လွင်ဘီကွီအတင်လိက်ကွတဖန်

သုဘုဉ်လွင်ဘီကွီခံဖျာလါအကမလါနမိလါအကတိတ်နိတ်နိုက်ဂိုက်ဝဲလိတ်တခါနုတ်ခိတ်ဝဲဒင်. နိုက်ဂိုက်ဝဲလိတ်တခါလဲဝဲဆဲးဝဲဒင်မုတမဟူးဝဲလိတ်တခါလဲဝဲနုတ်ဒ်သိးလဲဝဲနုတ်တက့.

စးခိတ်ထီတင်လိက်ကွတဖန်

တင်မလိနိုက်ဂိုက်တဖန်ဒီးတင်မလိကဘုဉ်မလိတင်တကတဘျီတကတဘျီနုတ်မဟူးတင်လါအဂုဒိတ်မလိ.



Department of Education

နကထံနုတ်အါထီတင်မလိတင်လာဟံ  
အတင်ဂိုက်နိုက်နိုက်အကဘျးပတဖန်ဝဲ  
[education.wa.edu.au](http://education.wa.edu.au)